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Panie Przewodniczący! 

Wysoka Rado! 

 

 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 18 sierpnia 
2010r. do dnia 14 września 2010r. 
W tym czasie odbyły się 4 posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem kierowniczym i 
rozpatrzono następujące sprawy: 
 
 
   I.     W zakresie spraw finansowych:  

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Lutówko o dofinansowanie 
zorganizowania festynu rekreacyjno- sportowego na zakończenie wakacji w kwocie 
200,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, 
gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 
2010r. 
 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Polskiego Związku Hodowców Gołębi 
Pocztowych Zarząd Oddziału Myślibórz Sekcja Barlinek z prośbą o ufundowanie 
nagród ( Puchary Burmistrza Miasta i Gminy Barlinek ) dla zwycięzców lotów gołębi 
pocztowych w sezonie 2010. Burmistrz przyznał kwotę 450,00 zł dofinansowania na 
w/w nagrody. 

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Stowarzyszenia Na Rzecz Ochrony 
Dziedzictwa "MŁYN -PAPIERNIA" o przyznanie dotacji w wysokości 30 tyś. zł na 
wykonanie prac remontowych przy obiekcie Młyna-Papierni ( uszczegółowienie 
zakresu prac remontowych oraz jego koszt). Burmistrz ustosunkował się negatywnie 
do przyznania dofinansowania z powodu braku środków w budżecie Gminy na 2010 
rok. 

 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Ośrodka Pomocy Społecznej w Barlinku 
dot. rozłożenia na raty oraz odroczenia osobie fizycznej terminu płatności wraz z 
odsetkami z tytułu wypłaconych świadczeń alimentacyjnych w wys. 2.400,00 zł. 
Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zarządu Rodzinnych Ogrodów 
Działkowych im. XXV Lecia Pomorza Zachodniego w Barlinku z prośbą o 
dofinansowanie obchodów 45 lecia Ogródków Działkowych. Burmistrz przyznał 
kwotę 450,00 zł dofinansowania na w/w obchody. 

 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Szkoły Podstawowej Nr 1 w Barlinku 
dotyczący zwiększenia wydatków w dziale 801 Rozdział 80101 Szkoły Podstawowe o 
kwotę 9.840,00 zł. Burmistrz po analizie stwierdził, iż powyższy wniosek zostanie 
rozpatrzony w późniejszym terminie. 

 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczydło o dofinansowanie 
zorganizowania festynu z okazji święta ziemniaka w kwocie 300,00 zł w ramach 
Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 
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8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Parafii Rzymsko Katolickiej P.W. Św. 
Antoniego Padwy Mostkowo z prośbą o pomoc finansowa w kwocie 15.000,00 zł na 
remont kościoła Parafialnego w Mostkowie i kościołów filialnych w Dzikowie i 
Strąpiu. Burmistrz polecił wystosować pismo do wnioskodawcy z informacją, iż 
niestety nie ma możliwości przyznania dofinansowania na w/w cel ze względu na brak 
środków finansowych. 

 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Rychnów o dofinansowanie 
organizacji Dożynek Wiejskich w kwocie 1.000,00 zł. w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Moczkowo o dofinansowanie 
organizacji Dożynek Wiejskich w kwocie 900,00 zł. w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 

 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 2 w Barlinku dotyczący 
zwiększenia planów wydatków i planu dochodów w dochodach własnych jednostek. 
Burmistrz wyraził zgodę na powyższe.  

 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 4 w Barlinku dotyczący 
zwiększenia planu wydatków i planu dochodów w dochodach własnych jednostek. 
Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PM Nr 1 w Barlinku o przyznanie 
dodatkowych środków w kwocie 9.240,00 zł na zakup wyposażenia do sal 
przedszkolnych i szatni w budynku przy ul. Leśnej 10. Po analizie burmistrz przyznał 
kwotę 5.000,00 zł na w/w cel.  

 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Polskiego Komitetu Pomocy Społecznej 
w Barlinku z prośbą zarezerwowanie w budżecie kwoty 6.000,00 zł na opłaty za 
transport żywności unijnej w ramach programu PEAD dla najuboższej ludności miasta 
i gminy. Burmistrz wyraził zgodę na zarezerwowanie w budżecie kwoty 3.000,00 zł. 
na w/w cel.   

 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Dziedzice o dofinansowanie w 
kwocie 1.500,00 zł. wyjazdu do Barzkowic, na grzybobranie, a także organizacje 
dożynek wiejskich w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010r 

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem sołectwa Dzikowo o dofinansowanie 

zakupu płaszcza przeciwdeszczowego dla pracownika w kwocie 100,00 zł. w ramach 
Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane 
zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 
 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Mostkowo o dofinansowanie 
organizacji dożynek wiejskich oraz wyjazdu na dożynki wojewódzkie w kwocie 
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1.000,00 zł. w ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył 
wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały zaplanowane w Funduszu 
Sołeckim na 2010r. 
 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka o dofinansowanie 
zakupu niezbędnych materiałów potrzebnych do ogrodzenia terenu przy Remizie OSP 
w Łubiance w kwocie 5.434,00 zł. w Ramach Funduszu Sołeckiego. Burmistrz 
pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 
 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka o dofinansowanie 
zakupu piłek do siatkówki i piłki nożnej w kwocie 146,00 zł w ramach Funduszu 
Sołeckiego. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i 
kwota zostały zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 
 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Sołectwa Łubianka o dofinansowanie 
zakupu stołów biesiadnych w kwocie 1.400,00 zł w ramach Funduszu Sołeckiego. 
Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek, gdyż wnioskowane zadanie i kwota zostały 
zaplanowane w Funduszu Sołeckim na 2010r. 
 

 

 

   II.    W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru drogi do wniosku o 
dofinansowanie z FOGR-u. Po przedstawieniu Radzie Miejskiej zestawienia dróg z 
prośbą o wskazanie drogi, na którą winien być złożony wniosek o uzyskanie 
dofinansowania z FOGR-u jedynie Komisja Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej, Budownictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska wyraziła swoją 
opinię w przedmiotowej sprawie wskazując drogę Strąpie- Nowa Dziedzina(w 
technologii z tłucznia kamiennego). Komisja Finansowo-Budżetowa i Planowania 
Gospodarczego nie wskazała żadnej drogi natomiast Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Praworządności wnioskuje, by przy wyborze drogi wziąć pod uwagę 
względy społeczne, tj. ilość korzystających z drogi, obecny stan techniczny itp. 
Burmistrz wstrzymał się od podjęcia decyzji, polecił wrócić do tematu w połowie 
września 2010r. ( ok. 10 września 2010r). 
 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie placu zabaw w ramach 
programu „Radosna szkoła” przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Barlinku. Wpłynęła 1 
oferta. Burmistrz wybrał powyższą ofertę za cenę 219.077,16 zł brutto firmy 
Przedsiębiorstwo Budowlano-Montażowe MADEX W. Borowski ul. Pełczycka 3a  
Barlinek. 

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na wykonanie placu zabaw w ramach 
programu „Radosna szkoła” przy Szkole Podstawowej w Mostkowie. Wpłynęła 1 
oferta. Burmistrz wybrał powyższą ofertę za cenę 138.826,55 zł. brutto firmy 
Przedsiębiorstwo Budowlano-Montażowe MADEX W. Borowski ul. Pełczycka 3a  
Barlinek. 
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4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy boiska miejskiego wraz z 
zapleczem techniczno-socjalnym przy ul. Sportowej – Etap I. Wykonawca zgłosił, że 
zasadne ze względu na późniejsza eksploatację nawierzchni poliuretanowych (bieżnia) 
jest odpowiednie przycięcie gałęzi drzew rosnących wzdłuż ul. Sportowej. Burmistrz 
polecił RGM zlecić wykonanie powyższej przycinki. 
Ponadto burmistrz ustalił, iż skrzynka zasilająca używana podczas imprez pozostanie 
na terenie boiska. Skrzynka wymaga przesunięcia o kilka metrów i zainstalowania 
wysięgnika do kabla zasilającego. Natomiast wiaty trenerskie mają pozostać na terenie 
boiska, zostaną wykorzystane jako przystanki autobusowe m. in. w m. Płonno.   
 

5.  Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania oświetlenia ul. Gorzowskiej 66 
w Barlinku. Uzyskana została niezbędna dokumentacja w związku z powyższym 
Burmistrz polecił zlecić wykonanie projektu budowlanego na w/w zadanie. 
 

6.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wnioskamów Berlin Group Development 
Sp. z o. o. dotyczące inwestycji budowy ulicy dojazdowej oraz parkingu samochodów 
osobowych (łącznik 31 Stycznia - Podwale) w Barlinku. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do wnioskodawcy, iż wszelkie decyzje związane z w/w inwestycja 
podjęte zostaną po uregulowaniu zobowiązań finansowych wobec Gminy Barlinek 
wynikających z aktu notarialnego Rep. A Nr. 7487/2005 z dnia 01.12.2005 r. oraz 
uzgodnień z pracownikiem Firmy BGD Sp. z o. o.       
 

7.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą odnowy głównego przystanku 
autobusowego w Barlinku przy ulicy Dworcowej. Burmistrz wyraził zgodę na odnowę 
przystanku poprzez pomalowanie ścian oraz konstrukcji stalowej. 
 

8.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie usługi polegającej na 
opracowaniu Prognozy oddziaływania na środowisko dla projektu Lokalnego 
Programu Rewitalizacji Miasta Barlinek na lata 2010-2020. Wpłynęły 3 oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 3 519,7 zł brutto firmy AUDECO 
Marta Jakacka, Krzysztof Gutta s.c., ul. Wały Piastowskie 1, 80-855 Gdańsk 

 

9.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Klubu Żeglarskiego TKKF Sztorm ul. 
Sportowa 1 Barlinek dot. przekazania metalowych segmentów ogrodzeniowych 
pochodzących z demontażu ogrodzenia Stadionu Miejskiego. Burmistrz przekazał 
przedmiotowy wniosek do referatu RG. Burmistrz polecił przed rozpatrzeniem w/w 
wniosku zorientować się co do potrzeb sołectw Gminy Barlinek     

 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na usługę polegającą na pełnieniu 
obowiązków inspektora nadzoru dla zadań: wykonanie placu zabaw w ramach 
programu "Radosna szkoła" przy SP Nr 4 w Barlinku, wykonanie placu zabaw w 
ramach programu "Radosna szkoła" przy SP w Mostkowie. Wpłynęła 1 oferta. 
Burmistrz wybrał ofertę za cenę 4.800,00 zł. brutto firmy Projekty i Nadzory 
Budowlane W. Krasowski ul. Boczna 4/3 Barlinek. 

 

11. Burmistrz Barlinka polecił ogłosić przetarg na przebudowę nawierzchni drogowych 
wraz z budową kanalizacji deszczowej w m. Rychnów -etap I oraz ogłosić zaproszenie 
do składania ofert na pełnienie obowiązków Inspektora Nadzoru na przedmiotowym 
zadaniu. 
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12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą usunięcia drzew w pasie drogowym ulicy 
Fabrycznej w Barlinku. Ze względu na powstanie zagrożenia bezpieczeństwa dla 
użytkowników ulicy Fabrycznej należy usunąć 6 drzew: 2 lipy, 1 głóg, 3 klony. 
Burmistrz polecił usunąć w/w drzewa. 

 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. ul. Fabryczna z 
roszczeniem za usuwanie skutków zalania piwnicy. Podczas prac budowlanych 
polegających na usunięciu awarii oświetlenia ulicznego w ul. Fabrycznej. Wykonawca 
podczas robót ziemnych dokonał odkrywki kabla energetycznego, do którego miał 
dokonać włączenia swojej linii. Na okres nocy nie dokonał zakrycia wykopu, przez co 
obfite nocne deszcze zalały w/w piwnice. Burmistrz polecił wystosować pismo do 
wnioskodawcy z informacją, iż Wykonawca na zlecenie Gminy Barlinek miał 
obowiązek realizacji robót zgodnie z projektem budowlanym wyłącznie w obrębie 
pasa drogowego - dz. nr 554/1. W związku z powyższym o ewentualne roszczenia 
należy zwrócić się do firmy realizującej w/w zlecenie.    
 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie zadania "Budowa linii 
oświetlenia drogowego w miejscowości: Dzikówko, Ożar, Równo, Wilcze, gm. 
Barlinek". Wpłynęły 4 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 
86.039,71 zł brutto firmy Spółdzielnia Rzemieślnicza Budownictwa Ogólnego i Usług 
Różnych "UNIWESAL" ul. Droga Zielona 7a 74-400 Dębno.   

 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców dotyczący zachowania 
dróg dojazdowych w obrębie Parku w Dzikowie oraz wstępnymi ustaleniami 
dotyczącymi zagospodarowania. Burmistrz Barlinka postanowił zachować 
dotychczasową możliwość korzystania ( dojazdu) do gruntów rolnych przez drogi 
przechodzące przez Park i uwzględnić to w projekcie zagospodarowania parku. 
Burmistrz polecił podjąć działania dotyczące wydzielenia odcinka drogi wewnętrznej 
przez dz. nr 24/4, 24/3 obr. Dzikowo w celu połączenia dróg dojazdowych do gruntów 
rolnych -dz. nr 28 i dz. nr 10.    

 
16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 1 w Barlinku z prośbą o wsparcie 

finansowe organizacji "Otwartych Mistrzostw Europejskie Stolicy NW" w kwocie 
7.400,00 zł. Burmistrz przyznał kwotę 7.000,00 zł. na w/w cel.  

 
17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą Lokalnego Programu Rewitalizacji miasta 

Barlinek na lata 2010-2020. Następuje konieczność podjęcia przez Radę Miejską w 
Barlinku uchwały w sprawie przyjęcia LPR do dnia 29.09.2010r w związku z 
trwającym do 30 września 2010r. naborem Lokalnych Programów Rewitalizacji w 
ramach poddziałania 5.5.1 "Rewitalizacji obszarów zdegradowanych " Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2007-2013". 
Zakłada się zakończenie prac związanych z opracowaniem LPR uwzględniającego 
strategiczną ocenę oddziaływania na środowisko do dnia 28.09.2010r.. W związku z 
powyższym burmistrz polecił przedłożyć wniosek do Rady Miejskiej w/m o zwołanie 
sesji w dniu 29.09.2010r.  
 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania odcinka chodnika przy ul. 
Widok w Barlinku. Przy budowie ul. Kombatantów wykonywany jest chodnik w 
obrębie skrzyżowania z ul. Widok. Chodnik przy ul Widok kończy się ok. 30 m przed 
skrzyżowaniem. Dla zamknięcia ciągu pieszego należałoby wykonać 66,5 m2 
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chodnika. Nie można sfinansować zadania jako rozliczenie kosztorysowe wykonania 
ul. Kombatantów, gdyż chodnik znajduje się poza terenem budowy. Na powyższe 
zadanie wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 100 zł. 
brutto za m2 firmy PGK Sp. z o.o. ul. Szpitalna 4 Barlinek. 

 
19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na inspektora nadzoru na zadanie "Budowę 

linii oświetlenia drogowego w m. Dzikówko, Ożar, Równo, Wilcze gm. Barlinek". 
Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 1.342,00 zł. 
brutto firmy Instal. Projektowanie, Pomiary i Nadzory Elektryczne Inż. G. Józefowicz 
ul. Armii Polskiej 3/25 Barlinek 

 
20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawę udzielenia zamówienia dot. przebudowy ul. 

Fabrycznej dla firmy Przedsiębiorstwo Inżynierii Sanitarnej "KRENON" A. 
Skrzyszewski Gorzów Wlkp. W związku z nieprzewidzianymi sytuacjami w trakcie 
trwania procesu przebudowy ulicy Fabrycznej zaszła konieczność dokonania zmian w 
projekcie budowlanym i w związku z tym uzyskania pozwolenia na budowę. 
Przedmiotem zmian w projekcie budowlanym jest: wprowadzenie przyłączy wod.-kan 
oraz wykonanie zmiany przebiegu sieci wodociągowej i kanalizacji deszczowej. 
Wykonawca, autor projektu na wykonanie w/w zmian złożył ofertę w wysokości 
8.540,00 zł brutto. Burmistrz polecił podpisać stosowną umowę.  

 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PPH T. Staszkiewicz ul. Stodolna 2/63 
Barlinek w sprawie zmiany organizacji ruchu przy ul. Mickiewicza i ul. 1 Maja w 
Barlinku. Wnioskodawca zwrócił się o przywrócenie dla komunikacji miejskiej 
organizacji ruchu przed jej zmianą. Burmistrz polecił poinformować wnioskodawcę, iż 
zgodnie z wcześniejszą korespondencją przeprowadzona została przebudowa 
skrzyżowania ul. 1 Maja z ulicą Ogrodową w wyniku, czego nastąpiła zmiana 
organizacji ruchu. Jednakże wprowadzona ona została na podstawie warunków i 
uzgodnień z zarządcą drogi Zachodniopomorskim Zarządem Dróg Wojewódzkich w 
Koszalinie oraz Komendą Wojewódzką Policji w Szczecinie. W związku z 
powyższym nie ma możliwości wprowadzenia wnioskowanej zmiany. 

 
22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na budowę stacji uzdatniania wody i sieci 

wodociągowej w Moczydle. Wpłynęły 4 oferty. Najkorzystniejsza oferta firmy Zakład 
Inżynieryjno-Budowlany A. Bulanowski Somin 1, 74-304 Nowogródek Pomorski 
wynosi 1.595.686,36 zł. Burmistrz polecił wezwać do wyjaśnienia treści złożonej 
oferty przetargowej w zakresie elementów mających wpływ na wysokość ceny 
podanej w ofercie. W szczególności należy przedstawić wykaz podstawowych 
materiałów, z których Wykonawca zamierza wykonać zadanie, lub przedstawić inne 
obiektywne czynniki wskazujące na oszczędność metody wykonania zamówienia. 

 
23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Szkoły Językowej "English" ul. Wodna 

2 Barlinek z prośbą o zezwolenie na oklejenie słupów na terenie rynku. Burmistrz 
rozpatrzył negatywnie przedmiotowy wniosek. 

 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się z projektem na boisko treningowe przy ul. 
Strzeleckiej w Barlinku. Burmistrz zatwierdził przedmiotowy projekt oraz koszty jego 
wykonania. 
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25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyrażenie zgody na 
korzystanie z drogi wewnętrznej na działkach nr 22/2 i 22/3 obr. Krzynka. Burmistrz 
negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Jednocześnie informując 
wnioskodawcę, iż w celu zapewnienia dostępu do drogi publicznej dla planowanej 
zabudowy na dz. nr 85/3 obr. Krzynka istnieje możliwość odkupienia od Gminy 
Barlinek drogi na działkach o nr 22/2, 22/3 obr. Krzynka i ustanowienia na nich 
odpowiednich służebności na rzecz wszystkich podmiotów korzystających z 
przedmiotowej drogi. 

 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą aneksu do umowy RI.IV.7023/15/07 z dnia 
22.12.2008 oraz aneksu do umowy RI.IV.7023-15/07 z dnia 18.06.2010r. dotyczących 
wskazania osób wyznaczonych z ramienia Gminy Barlinek do nadzorowania robót i 
odbiorów końcowych drogi i sieci kanalizacji deszczowej i sanitarnej inwestycji przy 
ul. 31 Stycznia wykonywanej przez firmę Berlin Group Development Sp. z o. o. z 
siedzibą w Poznaniu. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

 

27. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy obiektu budowlanego na 
świetlicę wiejską w miejscowości Równo. Projektant zwrócił się o przesunięcie 
terminu wykonania dokumentacji na 30 września. Burmistrz wyraził zgodę na 
przesunięcie terminu na dzień 20 września 2010r. 
 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przebudowy stadionu miejskiego wraz z 
zapleczem techniczno- socjalnym -Etap I. Burmistrz ustalił: 
*wykonanie zasilenia portierni oraz sygnalizacji przywoławczej będzie z wejścia na 
stadion 
*wykonanie sterowania oświetleniem terenu z rozbiciem na całonocne i północne.  
*odnośnie tablicy świetlnej- pozycja ta została skosztorysowana w ofercie 
wykonawcy. Szczegóły dot. tablicy uzgodnione będą z klubem sportowym. 
*w związku z wycofaniem z produkcji zaprojektowanych opraw oświetleniowych 
wykonane zostaną oprawy zamienne. 
 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanem zaawansowania prac nad uzyskaniem 
dotacji na realizację zadania pn. „Przebudowa stadionu miejskiego wraz z budynkiem 
zaplecza dla MKS Pogoń Barlinek z siedzibą przy ul. Sportowej w Barlinku – poprzez 
przebudowę boiska piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno - socjalnym”-ze 
środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej dystrybuowanych za pośrednictwem 
Programu Rozwoju Bazy Sportowej Województwa Zachodniopomorskiego. 
Sejmik Województwa Zachodniopomorskiego przyznał Gminie Barlinek dotację w 
wys. 1,5 mln. PLN.  
Zgodnie z Uchwałą Nr XXXIX/461/10 Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego z dnia 27 kwietnia 2010 r. zaplanowano następujące 
finansowanie (w tys. PLN): 

2010 r.   2011r.   2012 r   2013 r. 
70    100   200   1 130 

Gmina Barlinek zgodnie z Umową z wykonawcą prac planuje zakończyć inwestycję 
do 31 stycznia 2011 r., co odpowiada założeniom wniosku o dofinansowanie z RPO 
WZ, uniemożliwiając jednocześnie włączenie do budżetu projektu środków PRBS, 
których większość jest przyznana na rok 2013.  
Pismami z dnia 24.06.2010 r. i 02.08.2010 r. Gmina Barlinek zwróciła się do 
Marszałka Województwa o zmianę harmonogramu finansowania i przesunięcie 
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większości przyznanych środków na rok 2011. W odpowiedzi poinformowano nas, że 
przesunięcie jest możliwe w przypadku niewykorzystania przyznanych dotacji przez 
innych beneficjentów w roku 2010. 
Obecnie w Ministerstwie Sportu i Turystyki trwając prace nad analizą wniosku Gminy 
Barlinek, w którym został szczegółowo opisany sposób i harmonogram wykorzystania 
przyznanej dotacji. Niestety biorąc pod uwagę rozbieżność harmonogramów realizacji 
zadania i finansowania ze środków PRBS bez decyzji o ich przesunięciu mamy szansę 
wykorzystać jedynie 170 tys. PLN przyznanych na lata 2010-2011. 
Burmistrz polecił wystosować wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o zmianę 
harmonogramu finansowania projektu określonego w PRBS. 
 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą określenia zakresu inwestycji - 
przebudowa ul. Żabiej i ul. Podwale. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z 
Dyrektorem PM Nr 2 oraz kierownikiem ROś w sprawie ustalenia zakresu inwestycji. 
Zakres przedmiotowej inwestycji określa protokół sporządzony na podstawie 
powyższego spotkania. 
 

31. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze składem komisji przetargowej na zadanie pn: 
„Przebudowa nawierzchni drogowych wraz z budową kanalizacji deszczowej w m. 
Rychnów, gm. Barlinek.”. Burmistrz zatwierdził skład komisji przetargowej: J. Zubyk, 
R. Wolniak, K. Rogut-Szkudlarek, W. Kościukiewicz.  

 
32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na pełnienie obowiązków inspektora 

nadzoru na zadanie „Przebudowa nawierzchni drogowych wraz z budową kanalizacji 
deszczowej w m. Rychnów, gm. Barlinek". Wpłynęło 6 ofert. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 3.000,00 zł brutto firmy Projekty i Nadzory Budowlane W. 
Krasowski ul. Boczna 4/3 Barlinek. 
 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na "Budowę stacji uzdatniania wody i sieci 
wodociągowej w Moczydle". Wpłynęły 4 oferty. Po wyjaśnieniu treści złożonej oferty 
przetargowej burmistrz wybrał najkorzystniejszą ofertę za cenę 1.595.686,36 zł. brutto 
firmy Zakład Inżynieryjno-Budowlany A. Bulanowski Somin 1, 74-304 Nowogródek 
Pomorski.  
 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG nr 1 w sprawie podjęcia działań 
zapobiegających pęknięciom ścian oraz zabezpieczenie środków w budżecie na 2011r. 
w wysokości 283/370 zł. Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z projektantem, 
dyrektorem PG Nr 1 oraz kierownikiem ROś na terenie szkoły celem oceny stanu 
budynku oraz zasadności wykonania remontu. 
 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wykonania boisk sportowych w ramach 
budowy kompleksu ,,Moje Boisko- Orlik 2012” w Mostkowie, gmina Barlinek. 
Ustalono, iż obiekt szatniowy będzie w kolorze beżu.  
 

36. Burmistrz Barlinka zaakceptował projekt i kosztorys dot. remontu ul. Stodolnej. 
Burmistrz polecił przygotować uchwałę intencyjną w sprawie zabezpieczenia środków 
finansowych na przedmiotowe zadanie. 
 

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na opracowanie projektu budowlanego w 
branży elektrycznej na oświetlenie ul. Gorzowskiej 66, Barlinek. Wpłynęły 2 oferty. 



 9 

Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą za cenę 3.538,00 zł brutto firmy 
"PROINSTAL s.c." G. Dąbki i R. Frieske, 74-400 Dębno.   
 

38. Burmistrz Barlinka zapoznał się z treścią listu intencyjnego. Burmistrz zaakceptował 
treść listu intencyjnego dotyczącego uporządkowania własnościowego i 
organizacyjnego całości zagadnień dotyczących instalacji oświetlenia dróg na terenie 
Gminy Barlinek.  
 

39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zaktualizowanym harmonogramem rzeczowo-
finansowy firmy "PBR" wykonawcy przebudowy ul. Fabrycznej w Barlinku. Dnia 
25.08.2010r. wpłynął zaktualizowany harmonogram rzeczowo- finansowy z terminem 
zakończenia robót budowlanych do dnia 22.10.2010r. Burmistrz zobowiązał 
wykonawcę- firmę PBR o przedkładanie na piśmie w każdy poniedziałek informację 
dotyczącą stanu realizacji robót potwierdzonych przez Inspektora Nadzoru.    
 

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przeniesienie skrzynki 
elektrycznej oraz lamy ulicznej oświetleniowej poza granicę działki 777/11 w związku 
z przebudową ul. przy 31 Stycznia. Burmistrz polecił przesłać przedmiotowy wniosek 
do Urzędu Marszałkowskiego Wydział Infrastruktury i Transportu o przeanalizowanie 
możliwości dokonania wnioskowanych zmian oraz zajęcie stanowiska. 
 

 

 

   III.       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą odbioru robót budowlanych polegających 
na wymianie stolarki okiennej w Świetlicy wiejskiej w Moczkowie. Burmistrz polecił 
zlecić biegłego rzeczoznawcę w celu oceny stanu technicznego okien. 
 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej w sprawie wykonania 
piłkochwytu przy placu zabaw i boisku, które sąsiadują z działkami wnioskodawcy -
dz. nr 7/1, 7/2. Podczas gry piłka przelatuje na teren prywatny. Burmistrz polecił 
wystosować pismo do wnioskodawcy z informacją, iż w tegorocznym budżecie nie 
zostały zabezpieczone środki na wykonanie w/w inwestycji. Burmistrz polecił także 
wystosować pismo do Nadleśnictwa Barlinek z prośbą o nieodpłatne użyczenie lub 
wydzierżawienie Gminie Barlinek części nieruchomości -dz. nr 39/1 obr. Krzynka 
celem przeniesienia przedmiotowego boiska na teren dz. nr 39/1.     
 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych z prośbą o kupno części 
działki nr 577/5 obr. 1 B-ek. Na powyższy teren wnioskodawcy mają zawartą z PGK 
Sp. z o.o. umowę dzierżawy na czas nieoznaczony. Nabycie terenu uzasadniają 
możliwością realizacji planowanych inwestycji na przedmiotowym terenie i przyległej 
działce 557/4 stanowiącej ich własność. W 2008 roku wnioskodawcy składali wniosek 
o nabycie przedmiotowego terenu. Wniosek z uwagi na brak planu zagospodarowania 
przestrzennego został rozpatrzony negatywnie. Na teren obejmujący przedmiotowy 
grunt nie ma pzp, w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Barlinek oznaczony jest symbolem IM- jako teren o funkcji 
mieszanej ( tereny pod zabudowę mieszkaniową z możliwością prowadzenia własnej 
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działalności ). Burmistrz polecił poddać analizie sprawę zbycia przedmiotowego 
terenu jako dosprzedaż nieruchomości lub zbycie nieruchomości łącznie z dz. nr 568. 

 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy ANNDOM Sp. z o. o. z siedzibą 
w Giżynie 45 Nowogródek Pom. o : * ustanowienie służebności na działce nr 47 obr. 
Moczkowo, *nieodpłatne przejęcie przez Gminę Barlinek dz. nr 49/25 st. własność 
wnioskodawcy, *nieodpłatne przejęcie działki powstałej z wydzielenia pasa szer. 7 m 
z dz. nr 50/3, *nieodpłatne przejęcie działki powstałej z wydzielenia pasa szer. 7 m z 
działki 50/4. Burmistrz polecił przygotować protokół uzgodnień, w zależności od 
zajęcia stanowiska osób fizycznych w w/w sprawie będzie prowadzony proces 
przejęcia terenu pod przyszłą drogę. Jednocześnie burmistrz polecił wszcząć 
procedurę podziałową celem wydzielenia drogi.      

 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy ogrodzenia placu zabaw w 
miejscowości Żydowo. Burmistrz wyraził zgodę na budowę powyższego ogrodzenia. 
Szacunkowy koszt wykonania to kwota ok. 2.000,00 zł. Koszty pokryte zostaną 
częściowo z Funduszu Sołeckiego -kwota 1.500,00 zł, częściowo z budżetu -kwota 
500,00 zł.  

 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dalszego postępowania w sprawie 
sprzedaży działki gruntu położonej w Barlinku przy ul. Kombatantów -dz. nr 580/1 po 
pierwszym i drugim zakończonym wynikiem negatywnym przetargu. Burmistrz 
polecił wstrzymać postępowanie. 

 

7. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej położonej w Barlinku przy Rynku w celu poprawienia 
warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości. 

 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PW ALMA M.D. Piechoccy Barlinek 
ul. Strzelecka 6a o prolongatę dodatkowego terminu rozpoczęcia zabudowy działki 
gruntu nr 1010/3 położonej w Barlinku przy ul. Jeziornej. Wniosek uzasadniono 
wyjątkowa zimą oraz koniecznością uzyskania pozwolenia na rozbiórkę budynku 
mieszkalnego na dz. nr 1010/3. Zgodnie z umowa o oddanie w użytkowanie wieczyste 
przedmiotowej działki użytkownik wieczysty miał rozpocząć zabudowę w terminie 9 
m-cy od dnia podpisania umowy tj. do 18.09.2010r. Burmistrz udzielił prolongaty do 
dnia 30 kwietnia 2011r.        

 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o kupno działki 
oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 566/12 położonej w Barlinku przy ul. Bocznej. 
Wniosek zawiera 2 rozwiązania nabycia gruntu obejmującego część działki nr 566/12. 
Dotychczas działka nr 566/12 przygotowywana była do zbycia na rzecz właścicielki 
działki 570. Po przedstawieniu projektu protokółu uzgodnień stanowiącego podstawę 
do sporządzenia umowy w formie aktu notarialnego, właścicielka działki nr 570 do 
dnia dzisiejszego protokółu nie podpisała. Właścicielka działki 570 dzierżawi działkę 
nr 566/12. Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Zgodnie z 
warunkami technicznymi, jakim powinny odpowiadać budynki i ich usytuowanie 
dopuszczalne odległości budynku od granicy z sąsiednią działką nie mogą być 
mniejsze niż 4m w przypadku budynku zwróconego ściana z otworem okiennym lub 
drzwiowym i w stronę tej granicy i 3m w przypadku budynku zwróconego ścianą bez 
otworów. 
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10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wykonanie pokazu pirotechnicznego w 
ramach Dożynek Gminnych 2010r. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał 
najkorzystniejszą za cenę 2.400,00 zł brutto firmy Explosive ul. Myśliborska 21/30a 
66-400 Gorzów Wlkp. 

 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wynajem podnośnika w ramach 
organizacji Dożynek Gminnych 2010r. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 366,00 zł brutto firmy Libra Przedsiębiorstwo Usługowe J. 
Liśkiewicz ul. Kasprowicza 15 Barlinek. 

 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wynajem przenośnych toalet TOITOI w 
ramach Dożynek Gminnych 2010r. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 331,70 zł. firmy WC Gigant ul. Kostrzyńska 168 Gorzów 
Wlkp.    

 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertami na wydrukowanie plakatów i zaproszeń 
dotyczących Dożynek Gminnych 2010. Wpłynęły 2 oferty. Burmistrz wybrał ofertę 
najkorzystniejszą za cenę 392,35 zł brutto firmy Max Projekt ul. 1 Maja 10/6 Barlinek. 
 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskami o zdemontowane ogrodzenie ze stadionu 
miejskiego. Wpłynął wniosek Klubu Sportowego Grom Płonno, Iskra Lutówko oraz 
Spartakus Rychnów. Wnioskowane przęsła planują wykorzystać jako ogrodzenie 
boiska sportowego. Burmistrz wyraził zgodę na przekazanie w/w ogrodzenia.    

 

15. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargu ograniczonego -dz. nr 904/1 obr. 1   
B-ek.  

 

16. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie sprzedaży w drodze przetargu 
ustnego nieograniczonego lokalu mieszkalnego nr 9 znajdującego się w budynku przy 
ul. Lipowej w Barlinku.   

 
 

 

   IV.     W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Totalizatora Sportowego Oddział w 
Szczecinie w sprawie udzielenia pomocy w znalezieniu lokalizacji dla kolektury 
należącej do własnej sieci sprzedaży Totalizatora Sportowego. Burmistrz polecił 
ogłosić przetarg na dzierżawę terenu oznaczonego w ewidencji gruntów dz. nr 208/17 
obr. 2 B-ek. 

 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą transportu ziemi do miejscowości Lutówko 
na boisko sportowe. Burmistrz polecił zlecić wykonanie prac związanych z 
załadunkiem i transportem ziemi z terenu przy ul. 31 Stycznia w Barlinku, 
przewiezieniem i rozładunkiem w miejscowości Lutówko. Koszt zlecenia ustala się na 
kwotę 500,00 zł brutto.   
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3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenia w sprawie wydzielenia lokali z części 
mieszkaniowego zasobu gminy z przeznaczeniem na lokale socjalne. 
 

4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie podania do publicznej wiadomości 
wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży jako:  
* lokal mieszkalny nr 5 położony w Barlinku przy ul. Górnej nr 29 "klatka c ",  
* lokal mieszkalny nr 7 położony w Barlinku przy ul. Koziej 9.  

 

5.   Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w sprawie finansowania 
prac polegających na wykonaniu cięć korygujących drzew wzdłuż Stadionu 
Miejskiego przy ul. Sportowej. Szacunkowy koszt robót to kwota 4.600,00 zł brutto. 
Burmistrz polecił zlecić wykonanie powyższych cięć za w/w kwotę. 

 

6.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starosty Myśliborskiego o nadanie 
nazwy " Rondo Ofiar Katynia" dla nowobudowanego ronda na skrzyżowaniu ulic 
Szosowej i Kombatantów w Barlinku. Burmistrz Barlinka wyraził negatywny 
stosunek, co nadania w/w nazwy w związku z jej zbyt martyrologicznym charakterem, 
jednakże polecił poddać konsultacji społecznej (za pośrednictwem portalu 
www.barlinek24.pl) sprawę, co do zasadności nadania nazwy dla w/w ronda oraz 
ewentualnych propozycji. 

 

7.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. działalności gminnych spółek 
prawa handlowego- BTBS Sp. z o. o., PGK Sp. z o.o., PEC Sp. z o. o., PWK "Płonia" 
Sp. z o. o . Burmistrz przyjął powyższe informacje i zgodnie z planem pracy polecił 
przedłożyć do Rady Miejskiej w/m. 
 

8.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem BTBS SP. z o. o. dot. przejęcia lokalu 
mieszkalnego nr 2 położonego w budynku przy ul. Grodzkiej 7 w Barlinku. Biorąc 
pod uwagę, iż lokal mieszkalny przy ul. Grodzkiej 7 w Barlinku o powierzchni 
użytkowej 10,85 m2, w tym powierzchnia pokoju 4,73 m2, nie spełnia podstawowych 
parametrów technicznych, jakim powinny odpowiadać pomieszczenia przeznaczone 
na stały pobyt ludzi. W związku z powyższym burmistrz postanowił nie zasiedlać w/w 
lokalu. 

 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przedłożenia przez BTBS Sp. z o. o. 
uchwały WM nieruchomości położonej w Barlinku przy ul. Lipowej 1 w sprawie 
ustanowienia służebności przesyłu na rzecz PEC Sp. z o. o. w Barlinku polegającej na 
prawie korzystania z przewodów i urządzeń sieci ciepłowniczej znajdujących się w 
częściach wspólnych budynku oraz zgoda Gminy Barlinek na obciążenie lokalu nr 9 
stanowiącego własność Gminy Barlinek. Burmistrz wyraził zgodę na ustanowienie 
służebności przesyłu na rzecz PEC Sp. z o.o. w Barlinku polegającej na prawie 
odpłatnego korzystania z przewodów i urządzeń sieci ciepłowniczej znajdujących się 
w lokalu nr 9 i w częściach wspólnych budynku Wspólnoty Mieszkaniowej Lipowa 1 
w Barlinku i postanowił skierować do Rady Miejskiej w/m projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na obciążenie lokalu nr 9 i części wspólnych służebnością przesyłu. 
 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Spółka z o.o. z prośbą o 
pozwolenie na zorganizowanie handlu zniczami i kwiatami w dniach 29.10.2010 r. – 
02.11.2010 r. na terenie parku przy ul. Gorzowskiej. Burmistrz po analizie wyraził 
zgodę na powyższe. 
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawozdaniem dotyczącym utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Barlinek w okresie od stycznia do sierpnia 2010 r. 
Burmistrz zaakceptował powyższe sprawozdanie i polecił przedłożyć do Rady 
Miejskiej w/m. 

 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dotyczącą wyróżnienia „Barlinecki Lider 
Ekologii”. Burmistrz ustalił termin wręczenia nagród na dzień 02.10.2010r (Biegi 
Leśne) koszt nagród to kwota ok. 3.550,00 zł.  

 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą przekazania nadzoru nad 5 pracownikami 
publicznymi dla Regionalnego Zespołu Spółek Wodnych w Myśliborzu. Burmistrz 
polecił podpisać stosowne porozumienie z Regionalnym Zespołem Spółek Wodnych 
w Myśliborzu na kwotę 4.843,75 zł brutto. 

 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Stowarzyszenia Na Rzecz Ochrony 
Dziedzictwa "MŁYN-PAPIERNIA" w Szczecinie dot. zakresu współpracy na rzecz 
ochrony dziedzictwa kulturowego Gminy Barlinek. Wnioskodawca zwraca się m.in. o 
dotację w kwocie 15.000,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na kwotę 10.000,00 zł 
natomiast odnośnie pozostałej współpracy burmistrz jest zainteresowany lecz na linii 
bezkosztowej. Współpracę w zakresie Europejskich Dni Dziedzictwa powierza się 
referatowi RG. 

 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Rady Miejskiej o wyrażenie opinii w 
sprawie wniosku Starosty Myśliborskiego o nadanie nazwy dla nowobudowanego 
ronda na skrzyżowaniu ulic Szosowej i Kombatantów. Burmistrz zaopiniował 
powyższy wniosek negatywnie, nadanie nazwy "Rondo Ofiar Katynia" uważa za 
nietrafne. Przed podjęciem przez Radę Miejską procedury o nadanie nazwy rondom 
zostanie przeprowadzona konsultacja z mieszkańcami gminy co do zasadności 
nadawania im nazw oraz ewentualnych propozycji.     

 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą ustalenia nazwy dla drogi wewnętrznej 
stanowiącej własność Gminy Barlinek -łącznik dróg publicznych ul. F.Chopina i ul. T. 
Kościuszki. Burmistrz polecił przedłożyć projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m o 
nadanie nazwy dla w/w drogi. 

 

17. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wszczęcia konsultacji społecznych 
dotyczących nadawania nazw rondom. 

 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem mieszkańców ulicy Zielnej z 
interwencją w sprawie zalewania mieszkań i nieruchomości przy ul. Zielnej w 
Barlinku. Burmistrz podjął działania mające na celu odwodnienie terenu przy ul. 
Słonecznej w Barlinku. 

 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o przedłużenie umowy 
dzierżawy dz. nr 34/8 obr. Okunie. Burmistrz rozpatrzył pozytywnie przedmiotowy 
wniosek. Polecił przedłożyć projekt uchwały do Rady Miejskiej w/m w celu zajęcia 
stanowiska.   
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  V.    W zakresie spraw oświaty:  
 

 

1. Burmistrz Barlinka omówił wyniki poszczególnych szkół ze sprawdzianów i 
egzaminów zewnętrznych. Burmistrz podkreślił osiągnięcie dobrych wyników - 
zbliżonych do średniej krajowej Szkoły Podstawowej Nr. 4 w Barlinku. Jednakże 
Gmina Barlinek wypada poniżej średnich krajowych, powiatowych w związku z 
powyższym Burmistrz Barlinka zobowiązał dyrektorów szkół do połowy października 
2010r. ( po spotkaniu z OKE) przedstawić szczegółową informację i analizę wyników 
ze sprawdzianów i egzaminów zewnętrznych, ewentualne metody i sposoby poprawy 
wyników.  
 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zapewnienia bezpiecznego dojścia dzieci 
do szkoły w związku z remontem drogi przy ul. Kombatantów.    

 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Szkoły Podstawowa Nr 1 w Barlinku o 
przydział dodatkowych środków finansowych w wysokości 7.000,00 zł na ogrodzenie 
terenu szkoły w związku z koniecznością jego zabezpieczenia. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedszkola Miejskiego nr 1 przy ul. 
Kombatantów 3 w Barlinku o przyznanie dodatkowych środków w kwocie 9.240,00 zł 
na zakup wyposażenia do sal przedszkolnych i szatni w budynku przy ul. Leśnej 10.  

 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Publicznego Gimnazjum nr 1 w 
Barlinku o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie niezbędnych prac 
budowlanych w budynku PG Nr1. Zaobserwowano powiększenie wysunięcia się 
nadproża okiennego ( stalowego) poza obrys ściany. Obecnie belka jest wysunięta 4 
cm. Obok budynku znajduje się również wyrwa w gruncie ok. 1,5 m głębokości 
spowodowana najprawdopodobniej niedrożną kanalizacją deszczowa i sanitarną, która 
podmywa fundamenty budynków szkoły i powoduje pogłębienie się istniejących 
spękań oraz powstanie nowych.  

 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą zawarcia umowy -zlecenie z osobą, która 
zapewnieni bezpieczne przeprowadzanie dzieci na krzyżówce przy SP Nr 4 w związku 
z remontem drogi przy ul. Kombatantów. Burmistrz wyraził zgodę na powyższe. 

 

 

 

   VI.     W zakresie spraw OC: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem LVIII sesji Rady Miejskiej w dniu 
29.06.2010r. zgłoszony przez Radnego R. Romaniuk dot. podłączenia budynku remizy 
OSP w Rychnowie do pieca c.o. w budynku byłej szkoły. Burmistrz polecił referatowi 
RG w terminie do 15.09.2010r. przeprowadzić ekspertyzę co do możliwości 
technicznych oraz kosztów przeprowadzenia w/w zadania. 
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  VII.     W zakresie spraw OPS:   

 
1.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wyjaśnienia do ustnej skargi wniesionej przez osobę 

fizyczną w poniedziałek dn. 09.08.2010r. (dzień przyjęć interesantów) na 
pracowników OPS w Barlinku. Burmistrz Barlinka polecił bardziej precyzyjne 
sporządzanie notatek w takiej lub innej sprawie. Burmistrz polecił przedstawiać w 
powyższych notatkach istotne dla sprawy fakty.   

 

2.   Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wejścia w życie ustawy dot. powołania 
zespołu interdyscyplinarnego. Burmistrz polecił do połowy września 2010 r. 
przygotować informacje jak będzie wyglądała realizacja w/w ustawy, określić 
wytyczne (plan działania) dla mieszkańców.  
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W okresie od dnia 18 sierpnia 2010r. do dnia 14 września 2010r. Burmistrz Barlinka wydał 
następujące zarządzenia : 
 

 

Lp. Nr 

Zarządzenia 

W sprawie Data Uwagi 

1 118/2010 Wydzielenia lokali z części mieszkaniowego 
zasobu gminy z przeznaczeniem na lokale 
socjalne. 

19.08.2010 RGM.III. 

2 119/2010 Zbycia w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości gruntowej położonej w 
Barlinku przy Rynku w celu poprawienia 
warunków zagospodarowania przyległej 
nieruchomości. 

19.08.2010 RG.IV. 

3 120/2010 Podania do publicznej wiadomości wykazu 
nieruchomości przeznaczonych do 
sprzedaży. 

19.08.2010 RGM.II. 

4 121/2010 Przyjęcia procedury windykacji należności 
podatkowych i opłat. 

24.08.2010 RF.I. 

5 122/2010 Przyjęcia procedury windykacji należności, 
do których nie stosuje się przepisów ustawy 
Ordynacja podatkowa. 

24.08.2010 RF.I. 

6 123/2010 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2010 
rok. 

25.08.2010r RF.I. 

7 124/2010 Ustalenia procedur kontroli finansowej w 
Gminie Barlinek. 

31.08.2010r RF.I. 

8 125/2010 Zmiany budżetu Gminy Barlinek na 2010 
rok. 

31.08.2010r. RF.I. 

9 126/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości 
gruntowej przeznaczonej do sprzedaży. 

02.09.2010r RG.IV 

10 127/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości 
gruntowej przeznaczonej do sprzedaży. 

02.09.2010r RG.IV. 

11 128/2010 Wszczęcia konsultacji społecznych 
dotyczących nadawania nazw rondom. 

02.09.2010 RGM.II. 

12 129/2010 Powołania komisji w celu przeprowadzenia 
przetargu nieograniczonego przedmiotu 
dzierżawy stanowiącego część 
nieruchomości zabudowanej - dz. nr 245/2, 
246/22 Barlinek. 

09.09.2010r RGM.IV 

13 130/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
trybie bezprzetargowym nieruchomości na 
rzecz dotychczasowego dzierżawcy 
położonej w obrębie Łubianki stanowiącej 
własność Gminy Barlinek.  

14.09.2010r. RGM.IV. 

14  131/2010 Ogłoszenia wykazu nieruchomości, 
przeznaczonej do oddania w dzierżawę w 
trybie bezprzetargowym nieruchomości na 
rzecz dotychczasowego dzierżawcy 
położonej w obrębie Płonno stanowiącej 

14.09.2010r. RGM.IV. 
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własność Gminy Barlinek. 

15 132/2010 Wprowadzenia zasad polityki 
rachunkowości. 

14.09.2010r. RF.I. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 

 

     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 
podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 
następujące spotkania: 
 

1. Spotkano się z przedstawicielem Stowarzyszenia Na Rzecz Ochrony 
Dziedzictwa" Młyn Papiernia" w sprawie wsparcia Gminy w tegorocznej 
modernizacji części obiektu. 

2. Spotkano się z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie 
organizacji dodatkowych robót publicznych w bieżącym roku.  

3. Spotkano się z przedstawicielami Klubu Seniora w sprawie finansowania 
zakupu pomocy żywnościowej w bieżącym roku. 

4. Spotkano się ze Starostą Myśliborskim oraz Sołtysem Płonna w sprawie 
modernizacji drogi przebiegającej przez wieś Płonno. 

5. Spotkano się z Prezesem PKS Gryfice w sprawie podpisania umowy na 
dowozy. 

6. Spotkano się z przedstawicielami Spółki Enea i Enea Operator w sprawie 
rozbudowy sieci oświetleniowych na terenie Gminy Barlinek. 

7. Spotkano się z wykonawcą drogi nr 151 w sprawie realizacji zadania. 
8. Spotkano się z sekretariatem Euroregionu Pomerania w Locknitz w 

sprawie podpisania umowy na finansowanie budowy Europejskiego 
Centrum Spotkań. 

9. Spotkano się z kierownikami placówek oświatowych z Gminy Barlinek w 
sprawie przygotowania do nowego roku szkolnego. Omówiono również 
wyniki z egzaminów z zeszłego roku.  

10. Uczestniczono w uroczystościach Dni Strażaka Gminnego w Pyrzycach.  
11. Uczestniczono w "Dniu Sąsiada" zorganizowanego przez bibliotekę 

publiczną w Mostkowie. 
12. Spotkano się z komendantem Gminnym i Powiatowym Policji w sprawach 

bezpieczeństwa- zwłaszcza poruszanych na Sesji sierpniowej. Rozmawiano 
nt. wspólnego projektu dotyczącego poprawy bezpieczeństwa w 
poszczególnych rejonach Miasta i Gminy Barlinek. 

13. Spotkano się z komisją urbanistyczna w sprawie wydania opinii do 
przygotowanego projektu uwarunkowań i zagospodarowania 
przestrzennego. 

14. Spotkano się z przedstawicielami Firmy Berlin Group Development w 
sprawie uregulowania spraw wynikających z zawartego aktu notarialnego 
oraz realizacji inwestycji budowy sklepu Lidl przy ul. 31 Stycznia. 

15. Spotkano się z przedstawicielami BOK oraz Stowarzyszenia Przyjaciół 
Dziedzic w sprawie zakończenia projektu PROW oraz dalszego 
funkcjonowania muzeum. 
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16. 4 września 2010r. odbyły się Gminne Dożynki. 
17. 5 września 2010r. odbyły się VII Mistrzostwa Barlnka w Kolarstwie 

Górskim MTB. 
18. Spotkano się w Szczecinie z Prezesem WFOŚiGW w sprawie 

sfinansowania udziału własnego w kwocie ponad 20 mln zł projektu 
skanalizowania terenu Gminy Barlinek  Zlewni Jeziora Miedwie. 

19. Spotkano się z przedstawicielami Oddziału PZU w Szczecinie w sprawie 
oferty PZU w zakresie ubezpieczenia majątku Gminy Barlinek. 

20. Spotkano się z przedstawicielami OPS w Barlinku w sprawie zakupu 
butów dla dzieci najbardziej potrzebujących z terenu Gminy Barlinek. 

21. Odbyło się Walne PEC poświęcone zabezpieczeniu finansowania części 
zadań inwestycyjnych w roku 2010.   

22. 9 września 2010r. odbyło się spotkanie poświęcone sprawom  
bezpieczeństwa. W spotkaniu uczestniczyli radni, przedstawiciele komendy 
Gminnej i Powiatowej Policji oraz Burmistrz i Komendant Straży 
Międzygminnej w Pyrzycach. Na spotkaniu przedstawiony został projekt 
funkcjonowania Straży Międzygminnej. Nie zostały zgłoszone żadne wnioski 
dotyczące poprawy bezpieczeństwa w Gminie.  

23. Spotkano się z Prezesem Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom "Bratek" i 
Lions Club w Barlinku w sprawie zbiórki środków finansowych na centrum 
rewalidacyjne.    

24. 11 września2010r.  odbyły się Dożynki Powiatowe w Myśliborzu. 
25. Spotkano się z Sołtysem i Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w 

Mostkowie. Spotkanie dotyczyło udzielenia pomocy w utrzymaniu punktu 
pocztowego w Sołectwie Mostkowo.   

26. Uczestniczono w Radzie Budowy drogi nr 151. 
27. Uczestniczono w Święcie Koronacji Królowej Wrzosu w Schneverdingen.  


